
Hulp van de 
Heilige Geest

Conferentienotities

Hieruit leer ik:

Vergeet niet 
wie je bent

Hieruit leer ik:

Geloof in Jezus 
Christus

Hieruit leer ik:

Het pad met Hem bewandelen

Hieruit leer ik:
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President Eyring zei dat hij moed put uit het 
verhaal van Nephi die bij Laban de koperen 
platen ging halen. Nephi wist niet precies wat 
hij moest doen, maar hij werd de hele tijd door 
de Heilige Geest geleid. Als de Heer ons vraagt 
iets moeilijks te doen, zal de Heilige Geest ons 
ook helpen.

Ouderling Stevenson moedigde ons aan 

om voor de spiegel te staan en te zeggen: 

‘Wauw, kijk mij eens! Ik ben geweldig! Ik 

ben een kind van God! Hij kent mij! Hij 

houdt van mij!’ Als we dat doen, zullen 

we onthouden wie we werkelijk zijn 

en hoe God en de Heilige Geest 

ons kunnen helpen.

Ouderling Costa vertelde hoe Jezus 

Christus de storm tot bedaren bracht. 

We maken allemaal moeilijke stormen of 

problemen mee. Maar we hoeven die nooit 

alleen te doorstaan. Als we geloof in Jezus 

Christus hebben, krijgen we de kracht en de 

vrede die we nodig hebben om elke storm te 

doorstaan.

Presidente Freeman vertelde dat ze naar 
een bijzonder pad wilde gaan, ook al had ze 
haar enkel bezeerd. Ze kon het pad niet alleen 
bewandelen, dus de gids hielp haar. Net als de 
gids van presidente Freeman zal Jezus Christus 
ons bij elke beproeving helpen als we ernaar 
streven onze verbonden na te komen.


